

Title (en)  
Chair.

Title (de)  
Sitzmöbel.

Title (fr)  
Chaise.

Publication  
**EP 0649618 A2 19950426 (DE)**

Application  
**EP 94115004 A 19940923**

Priority  
DE 9316299 U 19931026

Abstract (en)  
The chair has a seat part (1) and a back part (2) which possess a seat and back area formed in each case by a wire grid, the wires of which are fastened by their ends (18, 26, 27), at least in some cases, to respective frames. To enable the chair to be manufactured simply and cost-effectively in such a way that damage to the clothing of the person sitting on the chair is prevented. The wire ends (18, 26, 27) are fastened to the mutually facing inner sides of frame parts (11, 6) of the frames. <IMAGE>

Abstract (de)  
Das Sitzmöbel hat einen Sitzteil (1) und einen Rückenteil (2), die eine Sitz- und Rückenfläche aufweisen, die von jeweils einem Drahtgitter gebildet sind, deren Drähte mit ihren Enden (18, 26, 27) mindestens teilweise an jeweils einem Rahmen befestigt sind. Damit das Sitzmöbel einfach und kostengünstig so gefertigt werden kann, daß eine Beschädigung der Kleidung der auf dem Sitzmöbel sitzenden Person verhindert ist, sind die Drahtenden (18, 26, 27) an den einander zugewandten Innenseiten von Rahmenteilen (11, 6) der Rahmen befestigt. <IMAGE>

IPC 1-7  
**A47C 5/06**

IPC 8 full level  
**A47C 5/06** (2006.01); **A47C 7/28** (2006.01)

CPC (source: EP US)  
**A47C 5/06** (2013.01 - EP US); **A47C 7/28** (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)  
**US 5549358 A 19960827**; AT E168538 T1 19980815; DE 59406480 D1 19980827; DE 9316299 U1 19931216; EP 0649618 A2 19950426; EP 0649618 A3 19960612; EP 0649618 B1 19980722; FI 104693 B 20000331; FI 944948 A0 19941021; FI 944948 A 19950427; NO 306972 B1 20000124; NO 943948 D0 19941018; NO 943948 L 19950427

DOCDB simple family (application)  
**US 33007694 A 19941026**; AT 94115004 T 19940923; DE 59406480 T 19940923; DE 9316299 U 19931026; EP 94115004 A 19940923; FI 944948 A 19941021; NO 943948 A 19941018